
6451 29/1 87: Meddelelser fra formanden 6452 
[Første næstformand] 

Medlemmer af Folketinget Hjortnæs (S), 
Dorte Bennedsen (S), Ritt Bjerregaard (S), 
Camre (S), Erik Holst (S), Tove Lindbo Lar- 
sen (S), Henning Nielsen (S) og Løvig Si- 
monsen (S) har meddelt mig, at de ønsker 
skriftligt at fremsætte: 

Forslag til folketingsbeslutning om ændring 
af  klagereglerne i miljøbeskyttelsesloven med 
flere. 

(Beslutningsforslag nr. B 107). 

Medlemmer af Folketinget Joanna Rønn 
(S), Ole Vagn Christensen (S), Erenbjerg (S), 
J. K. Hansen (S), Lerke (S), Helge Mortensen 
(S), Jimmy Stahr (S) og Søgaard (S) har med- 
delt mig, at de ønsker skriftligt at fremsætte: 

Forslag til folketingsbeslutning om forbed- 
ring af  trafikforholdene for handicappede og 
ældre. 

(Beslutningsforslag nr. B 108). 

Skriftlig fremsættelse aff orslag: 

Tinning (VS): 
Som ordfører for forslagsstillerne tillader 

jeg mig herved at fremsætte: 
Forslag til folketingsbeslutning om offentlige 

indkøb af miljøvenlige biler. 
(Beslutningsforslag nr. B 106). 
Jeg skal i øvrigt henvise til beslutningsfor- 

slagets tekst og de bemærkninger, som ledsa- 
ger det. 

Hjortnæs (S): 
Som ordfører for forslagsstillerne tillader 

jeg mig herved at fremsætte: 
Forslag til folketingsbeslutning om ændring 

af klagereglerne i miljøbeskyttelsesloven med 
flere. 

(Beslutningsforslag nr. B 107). 
Jeg skal i øvrigt henvise til beslutningsfor- 

slagets tekst og de bemærkninger, som ledsa- 
ger det. 

Joanna Rønn (S): 
Som ordfører for forslagsstillerne tillader 

jeg mig herved at fremsætte: 
Forslag til folketingsbeslutning om forbed- 

ring af  trafikforholdene for handicappede og 
ældre. 

(Beslutningsforslag nr. B 108). 

Jeg henviser i øvrigt til forslaget og de led- 
sagende bemærkninger og anbefaler det til 
Tingets velvillige behandling. 

Den første sag på dagsordenen var: 

1) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. F 
20: 

Forespørgsel til forsvarsministeren [om mini- 
steren vil sikre, at Parkteatrets lokaler på 
Østerbrogades Kaserne fortsat anvendes til 
kulturelle formål]. 

Af Pelle Voigt (SF) m.fl. 
(Forespørgslen anmeldt 23/1 87). 

Første næstformand (Knud Østergaard): 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af 

denne forespørgsel, betragter jeg Tingets 
samtykke dertil som givet. (Ophold). Det er 
givet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

2) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. F 
21: 

Forespørgsel til udenrigsministeren og for- 
svarsministeren [om, hvad regeringen vil gøre 
for at få ajklaret, om det nye phased array-ra- 
daranlæg på Thulebasen er opført i strid med 
bestemmelserne i ABM-traktatenJ. 

Af Albrechtsen (VS) og Pelle Voigt (SF). 
(Forespørgslen anmeldt 23/1 87). 

Første næstformand (Knud Østergaard): 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af 

denne forespørgsel, betragter jeg Tingets 
samtykke dertil'som givet. (Ophold). Det er 
givet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

3) Fortsættelse af forespørgsel nr. F 18 [afstem- 
ning] : 

Forespørgsel til arbejdsministeren [om rege- 
ringens planer for afskaffelse af  sundhedsska- 
delige stoffer i arbejdsmiljøetJ. 

Af Taanquist (S) m.fl. 
(Forespørgslen anmeldt 14/1 87. Fremme 

af forespørgslen vedtaget 21/1 87. Første del 
af forespørgslen (forhandlingen) foretaget 


